

Date: 23/12/2019

Reference: WAZ/CEO/ADX/2019/16

التاريخ : 2019/12/23

المرجع : WAZ/CEO/ADX/2019/16

Mr. Hamad Al Ali
Head of Listed Companies Affairs
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد / حمد العلي المحترم
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

**Subject: Notification from the Company regarding
the change in its shareholder's ownership**

**الموضوع : تنويه من الشركة بخصوص تغير نسب
ملكية مساهميها**

Reference to the above subject, and to ensure the compliance with the SCA - Board of Directors' resolution No.3 of 2000 concerning the regulations of disclosure and transparency, Wahat Al Zaweya Holding PJSC (the "Company") would like to notify the shareholders that "Royal Majestic Investment LLC" had Sold on 16 December 2019 total of 39,687,425 shares representing 1.716% of the total issued shares of Wahat Al Zaweya Holding PJSC, therefore its ownership decreased from 50.401% to 48.685% in the total share capital of the Company.

بالإشارة للموضوع أعلاه، ولتزاماً منا بقرار الهيئة رقم 3 لسنة 2000 في شأن النظام الخاص بالإفصاح والشفافية، تود شركة واحة الزاوية القابضة ش.م.خ. ("الشركة") إعلام السادة المساهمين بأن شركة رويال ماجستيك للاستثمار ذ.م.م، قد قامت في تاريخ 16 ديسمبر 2019 ببيع 39,687,425 سهم والتي تمثل ما نسبته 1.716% من إجمالي أسهم رأس مال شركة واحة الزاوية القابضة ش.م.خ. وعليه إنخفضت نسبة ملكيتها من 50.401% إلى 48.685% في رأس مال الشركة.

Kind Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Khaldoun Muhammad Saleh
Group CEO
Wahat Al Zaweya Holding PJSC



خلدون محمد صالح

الرئيس التنفيذي للمجموعة
شركة واحة الزاوية القابضة ش.م.خ.